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Interpellation – Otillräcklig Snöröjning 
Flera personer har vittnat om hur snöröjningen fungerat dåligt och där både 
cykelparkeringar och trottoarer fyllts med snö och gjort passage eller 
parkering omöjlig. Speciellt svårt har det varit för personer med en 
funktionsvariation eller äldre med rullator att ta sig fram i snön. Gävle kommun 
borde efter några hundra år av starka snöfall inte lamslås av att det kom snö i 
år igen.  

Det ska framförallt inte ligga snövallar kvar i flera veckor efter att snöfallet 
kom. I bästa fall kan människor få hjälp eller använda en annan väg, i värsta fall 
bli personer fast i sina hem då de inte kan ta sig ut.  

Med anledning av ovanstående frågar jag 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Daniel Olsson (S) 
följande:  

- Varför står inte Gävle kommun redo när snöfallet kommer? Hur är det så att det kan 
ta upp till flera veckor att få ordentliga trottoarer i centrala delar Gävle? 

- Kommer Gävle kommun göra det möjligt att ta cykeln året om utan att riskera att det 
saknas parkeringar eller att cykeln blir insnöad under dagen? 

- Prioriterar Gävle kommun sådan snöröjning som möjliggör för äldre och personer 
med funktionsvariationer att ta sig utanför sitt hem efter ett snöfall? 

- Hur tänker Gävle kommun agera framåt för att dessa personer inte fastnar i sina hem 
vid snöfall? Vilken prioriteringsordning ska gälla? 

 

Lars Beckman (M), ledamot av kommunfullmäktige


